
Föräldraråd 2017-10-24

Närvarande: Charlotte Blom, klass 1
Gunnel Rotberger, klass 3
Martina Widarsson, FSK
Ronnie Törnberg, FSK
Peter Törnberg, klass 4
Monica Nykvist, klass 2
Hanna Rens-Rotberger, klass 3
Christin Jonsson, klass 6
Malin Ekblom, klass 1
Sofie Hillströms Lindén, klass 5
Carina Sommar, klass 5

Ordförande: Chris Sommar
Sekreterare: Björn Forsman
Lärare: Caroline ”Lina” Nilsson

1.Genomgång av tidigare föräldraråd:
- Bergvärme installeras på skolan.
-  Margareta  Davidsson  informerade  om  R2L förra  året.  Skolans  satsning  på  läsning  fortsätter 
oförtrutet.
- Eleverna verkar uppfatta skolmiljön som trygg. Arbetsmiljön har önskats bli förbättrad på Fritids, 
t.ex.  genom  ett  tyst  arbetsrum.  Detta  har  tillgodosetts  genom  ny  lokalfördelning  och  ökad 
personalstyrka.

2.Skolans resultat har varit gott. Rektor Chris Sommar går igenom elevantal i kommunen.

3.Skolskjutsar diskuteras:
- Diskussion om Bollnäsbuss prioriteringar av rutter, tid och sena ankomster.
- Logiken bakom miljötänket ifrågasätts eftersom bussarna kör från Bollnäs.
- Ny lag 2018 angående säkerhet och miljökrav på bussar diskuteras. Frågan ställs om Bollnäsbuss 
bussar håller måttet enligt den nya lagen.

4.Bandyplanen på skolgården:
- Grundspolning av plan erbjuds skolan från Bandyakademien.
- Förfrågan till föräldrar att spola plan allteftersom.
- Möjlighet till skottning av plan finns troligen tillgängligt från Magnus Karlström.

5.Fördelarna med att ha hamnat på tredje plats i Lärarförbundets skolranking diskuteras.
- Skillnaden mellan killars och tjejers meritvärde i 7-9 diskuteras.

6.Sociala medier och IT diskuteras.
- Medievanor och ny teknologis för- och nackdelar diskuteras.
- Skillnaden mellan attityder hos låg- och mellanstadieelever och högstadieelever.

7.Övriga frågor.
- Dålig belysning och lås på toaletterna. Vissa klagomål på renligheten på desamma.
- Dåligt skohorn och alternativ diskuteras.
- Möjligheten till två fotbollsplaner diskuteras.


